
KIRKEHAVEN  -  BESTYRELSEN 

 
Bestyrelsesmøde, torsdag 10. september 2020 kl. 10,30. 

Mødet blev holdt i Fælleshuset. 

 

R E F E R A T  

 

Ishøj 14. september 2020 

 

Alle i bestyrelsen deltog + vores kundechef Lotte Poulsen og Tina Tødten.  

 

1. Afholdelse af Afdelingsmøde??: 

Ved mødets start blev det drøftet om vi p.g.a. Corona – kunne afholde 

Afdelingsmødet. 

Efter en drøftelse, af den helt nye situation, også det at de andre afdelinger 

under Ishøj Boligselskab har valgt at udsætte deres møder, besluttede vi – 

ikke mindst af hensyn til vores beboere - også at udsætte vores møde. 

Der vil blive uddelt en skrivelse til alle 11. september 2020. Sammen med 

denne skrivelse, vil beretningen og budgetforslaget medsendes. 

Da der skal indkaldes til et nyt Afdelingsmøde - vi ved ikke hvornår - vil denne 

blive indkaldt, med de varsler der er i Vedtægten. 

Her vil alle så have mulighed for at sende forslag ind, derfor udsendes 

forslagene først samlet til dette møde. 

 

Bestyrelsen fortsætter til der kan afholdes et Afdelingsmøde. 

 

Bestyrelsen er nødt til at træffe beslutning i følgende 2 henvendelser: 



 

2. Behandling af henvendelse fra Kirken angående udlejning af Fælleshuset: 

Bestyrelsen havde fået en henvendelse fra Kirken, om det var muligt at de, 

p.g.a. deres ombygning, kunne leje  Fælleshuset 13. gange fra 12. januar 2021 

til 20. april 2021, det er alle tirsdage. 

Bestyrelsen besluttede at udleje huset til dem, på den betingelse, at vi skal 

have kr. 1.000 pr. Udlejning, altså kr. 13.000 for hele perioden. 

Rengøringen skal de selv sørge for og betale udover ovennævnte. 

Strikklubben som benytter lokalet tirsdage eftermiddage, får tilbudt en 

anden dag i denne periode. 

 

3. Henvendelse fra Ishøj Kommune, angående leje af 9 parkeringspladser: 

Per og Birgit har været til møde med Ishøj Kommune, de ønskede af leje 9 

parkeringspladser (de 9 skråpladser over mod Bilka) . Dem der skal leje dem, 

er håndværkerbiler - som så vil stå mere sikkert, de vil få en fast plads. 

Det er Ishøj Kommune, som betaler omkostningerne ved skiltning, 

indgangsmuligheder m.v. 

Aftalen vil løbe 1 år af gangen.  

Bestyrelsen besluttede, at Per og Birgit kunne forhandle videre m.h.p. på en 

aftale med Ishøj Kommune. Inden en endelig beslutning forelægges sagen for 

bestyrelsen. 

Her skal vi tage stilling til om vi kan holde et Afdelingsmøde hvor sagen kan 

behandles, eller om vi kan sende sagen til afstemning, således at sagen kan 

færdigbehandles med Ishøj Kommune. 

Referat: Birgit Nielsen 

 

 


